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Bedrijven uit de Rotterdamse haven vierden maandagavond feest in 

de Onderzeebootloods, maar de boodschap van het organiserende 

Deltalinqs was niet erg vrolijk. ,,We zitten in The Perfect Storm.” 

Sander van der Werff 17-05-22, 07:07  
  

Als er iets gebeurt in de wereld, is dat snel voelbaar in de haven. De 

afgelopen twee jaar waren wat dat betreft extreem met de Brexit, de 

coronapandemie, blokkeerschip Ever Given en de oorlog in Oekraïne. In 

2021 werd bovendien een recordhoeveelheid van 73.000 kilo cocaïne 

aangetroffen op containerterminals. 

,,Je zult tegenwoordig maar ondernemer zijn in de Rotterdamse haven”, 

verzuchtte Deltalinqs-voorzitter Victor van der Chijs met een kwinkslag aan 

Koepelorganisatie Rotterdamse 
haven: We zitten in The Perfect 
Storm 

https://www.ad.nl/rotterdam/koepelorganisatie-rotterdamse-haven-we-zitten-in-the-perfect-storm~a8fb1871/203210768/
https://www.ad.nl/rotterdam/koepelorganisatie-rotterdamse-haven-we-zitten-in-the-perfect-storm~a8fb1871/203210768/
https://www.ad.nl/rotterdam/koepelorganisatie-rotterdamse-haven-we-zitten-in-the-perfect-storm~a8fb1871/203210768/


het begin van zijn speech. ,,Deze logistieke verstoringen hebben veel 

gevraagd van de flexibiliteit en het incasseringsvermogen van bedrijven.”  

Dramatisch visseizoen 

De koepelorganisatie van bedrijven in de Rotterdamse haven vierde 

vanavond de 21ste editie van haar Jaardiner. Zeshonderd ondernemers 

hoorden Van der Chijs een parallel trekken met de rampenfilm The Perfect 

Storm, die het verhaal vertelt van een visser die na een dramatisch seizoen 

nog één trip maakt om de verliezen goed te maken. Het loopt niet goed af.  

De haven is ook nog niet in rustig vaarwater, stelt Van der Chijs. ,,De 

inflatie is torenhoog, een recessie dreigt. Er is bijna geen personeel te 

krijgen, we kampen met een stikstofcrisis en er is geen aannemer te vinden 

die van tevoren een prijs wil noemen. Investeringen dreigen stil te vallen en 

dat is riskant met het oog op de energietransitie.” Hij vroeg de eveneens 

aanwezige minister Micky Adriaansens (Economie en Klimaat) om snellere 

afhandeling van vergunningen en procedures.  

Ondanks zijn alarmerende boodschap, heeft Van der Chijs vertrouwen in de 

toekomst. ,,Rotterdammers gooien bij dit soort stormen de handdoek niet in 

de ring, maar stropen hun mouwen op. Crises brengen ons in een can do-

stand.” 

 


